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 algemene vergadering 

 

notulen  

van de algemene vergadering van aandeelhouders van Aalberts N.V., gevestigd te Utrecht, 

hierna ook ‘de vennootschap’, gehouden op 25 mei 2023 om 11.00 uur bij Aalberts N.V., 

Stadsplateau 18 te Utrecht 

 

 

Uit de presentielijst blijkt dat ter vergadering aanwezig of vertegenwoordigd zijn: 

 

1. Houders van gewone aandelen en prioriteitsaandelen, tezamen vertegenwoordigende 

110.580.502 stemmen – waarvan 400 uit prioriteitsaandelen – en recht hebbende op het 

uitbrengen van evenzoveel stemmen van het geplaatste stemgerechtigde 

aandelenkapitaal. Na registratie aanwezig: 94.628.267 (85,57%). Ter vergadering: 32 

aandeelhouders en 4 toehoorders. 

 

2. De Raad van Commissarissen (RvC), met uitzondering van mevrouw Lieve Declercq, en 

de voltallige Directie van Aalberts N.V. 

 

1.  Opening  

De voorzitter, de heer Van Bommel, opent de vergadering om 11.00 uur, heet alle aanwezigen 

van harte welkom en doet een aantal huishoudelijke mededelingen.  

 

De voorzitter verzoekt mevrouw Zuidema op te treden als secretaris en de notulen van de 

vergadering te houden, en constateert haar bereidheid daartoe. Voorts stelt spreker vast dat 

aandeelhouders vanaf 13 april 2023 zijn opgeroepen fysiek deel te nemen aan de vergadering, 

dan wel vooraf hun stem elektronisch uit te brengen.  

  

2.  Behandeling van het bestuursverslag over het boekjaar 2022  
De voorzitter merkt op dat het bestuursverslag over het boekjaar 2022 vanaf de dag van de 

oproeping, 13 april 2023, tot heden ter inzage heeft gelegen ten kantore van de vennootschap 

en bij ABN AMRO in Amsterdam. Bij dit agendapunt wordt ook een toelichting op de 

jaarrekening gegeven die is opgemaakt door de Directie, en inmiddels door alle leden van de 

Directie en de RvC is ondertekend.  

 

De voorzitter geeft een toelichting op het bestuursverslag 2022, en met name op het verslag 

van de RvC te vinden op pagina 59 tot en met 64.  

 

De voorzitter  memoreert dat ook in het jaar 2022 de COVID-pandemie voor grote 

onzekerheden en lange levertijden in de waardeketen zorgde. De oorlog in Oekraïne had invloed 

op de prijzen van energie en ruwe materialen die tot hoge inflatiepercentages leidde. Onder 

deze omstandigheden heeft Aalberts een sterke performance neergezet. De innovatie- en SDG-

graad (Sustainable Development Goals) van Aalberts zijn verbeterd,.  

 

De RvC heeft veel aandacht besteed aan het monitoren van de implementatie van de Aalberts’ 

strategie en de daaraan gekoppelde risico’s. Het business risico, de risico bereidheid, 

governance risico’s, het interne risico management en de in gebruik zijnde beheersingssystemen 

waren allen onderdeel van deze discussie. Tevens is er veel aandacht besteed aan de 

implementatie van de geüpdatete Aalberts strategie, acceleratie van Aalberts’ unieke 

positionering, de (non)financiële doelstellingen voor 2022-2026, en de benodigde acties voor 
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het realiseren van de strategie. Daartoe behoorde het afscheid nemen van activiteiten die 

minder passen in het portfolio, als ook het acquireren van nieuwe activiteiten ter versterking 

daarvan. De versnelde groei door extra investeringen in kapitaalgoederen en innovatie heeft 

ook de nodige aandacht gevraagd.  

 

De RvC lette speciaal op onder meer geopolitieke risico’s, energieprijs- en inflatieontwikkeling 

en operationele problemen. Gezondheid en veiligheid van de eigen medewerkers vormde een 

speerpunt, net als de accelaratie van operationele verbeterprogramma’s. Duurzaam 

ondernemerschap is een belangrijk onderdeel van de strategie van Aalberts, en de SDG-impact 

moet in 2026 zichtbaar zijn in meer dan 70% van de omzet. Directie en RvC hebben zich 

gecommitteerd dat Aalberts uiterlijk in 2050 CO2-neutraal zal zijn.  

 

In 2022 is de man/vrouw-diversiteit op de agenda geplaatst, inclusief doelstellingen en 

meetpunten. Het aantrekken, behouden en verder ontwikkelen van medewerkers wordt als 

prioriteit beschouwd. Door de benoeming van mevrouw Menssen en de heer Melzer is de RvC 

weer op volle sterkte.  

 

Eind 2022 heeft de heer Pelsma de RvC geïnformeerd dat hij in de tweede helft van 2023 terug 

wil treden als CEO van Aalberts. Volgens de voorzitter is de heer Pelsma bepalend geweest in 

het brengen van Aalberts naar het huidige niveau, en spreekt daar zijn waardering voor uit. 

Gisteren is aangekondigd dat de heer Simonetta genomineerd is ter benoeming als zijn opvolger 

op 7 september a.s.  

 

Toelichting bestuursverslag 2022 door CEO 

De CEO, de heer Pelsma, geeft een toelichting op het bestuursverslag 2022 en laat een korte 

bedrijfsfilm zien met voorbeelden van duurzaam ondernemerschap, als integraal onderdeel en 

toepassing van de strategie. De film biedt een demonstratie van onder andere circulaire 

producten, beperking van afval en energie, en de minimalisatie van fijnstof.  

 

Hoogtepunten van 2022 

o Omzet van € 3,2 miljard en een toegevoegde waarde van 62,4%.  

o EBITA record van ruim € 500 miljoen, een plus van 10%, en een EBITA-marge van 15,5% 

(was 15,2% in 2021).  

o Nettowinst is gestegen naar € 372 miljoen (10% hoger), wat leidde tot een winst per 

aandeel van € 3,37 (€ 3,05 in 2021). 

o Er is € 203 miljoen geïnvesteerd en snel geschakeld door extra voorraden te creëren 

om goed te kunnen blijven leveren. Dat heeft geleid tot een hoge capital employed, 

waardoor de return on capital employed (ROCE) werd verlaagd tot 16,1% in 2022 (17,2% 

in 2021)  

o Het orderboek is in 2022 met 37% gestegen tov 2021. 

o Aalberts’ medewerkers hebben hard gewerkt in 2022 om de service naar klanten op 

niveau te houden, wat een grote uitdaging was door de (gevolgen van de) pandemie.  

  

Portfolio 

Wat het portfolio betreft zijn er twee bedrijven gedesinvesteerd, te weten ETI in Amerika en VTI 

in Duitsland. Er zijn in 2022 drie bedrijven overgenomen, waaronder ISEL in Duitsland, waarmee 

Aalberts toegang kreeg tot een productenpakket van wafer-handling en robot systemen in de 

semicon-industrie, een mooie aanvulling waarmee het portfolio wordt verbreed. Verder zijn 

UWS in Duitsland, dat zich beweegt op het vlak van waterbehandeling in een gesloten 

warmtesysteem, en KML in Oostenrijk verworven. KML houdt zich bezig met het aansturen van 

lineaire motoren, en levert complete systemen aan een aantal grote en voor Aalberts nieuwe 

klanten binnen de semicon-industrie.  
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Strategie 

De essentie van Aalberts’ strategie is de ontwikkeling van mission critical technologies om een 

schone, efficiënte en verantwoordelijke toekomst voor haar klanten te creëren. Het doel is om 

meer dan 70% van de omzet te linken aan de duurzaamheidsdoelen, geïntegreerd in de strategie. 

De cultuur is ongelooflijk belangrijk, ‘goed is nooit goed genoeg’; altijd blijven zoeken naar 

verbeteringen in alle facetten van het werk. In een veilige cultuur kennis delen is de kracht van 

Aalberts. Want door te delen ontstaan innovatie en verbetering.  

 

Aalberts is actief in vier eindmarkten:  

(1) Duurzaam transport 

(2) Creëren van duurzame gebouwen (meer dan 50% van de omzet). 

(3) Verhogen van de efficiency en het genereren van energiereductie in de semicon-industrie, 

om groei van Aalberts’ klanten  mogelijk te maken. Doel is dat dit onderdeel 15% van de omzet 

uit gaat maken.  

(4) Het bedienen van verschillende industriële markten. 

Aalberts is actief waar technologie van doorslaggevend belang is, met een innovatiegraad die 

in vier jaar tijd van 7% naar 17% is gegroeid (doel voor 2026 is meer dan 20%).  

 

Cultuur 

Aalberts wil de beste teams bouwen, want dat is de win-factor. Het gaat om operationele 

efficiency; automatiseren en verbeteren om meer winst te maken. Daarbij is een 

gedisciplineerde inzet van kapitaal van belang. Elke investering boven de € 100.000 ziet de CEO 

zelf (van de in totaal € 200 miljoen aan investering), want iedere uitgave moet binnen de 

strategie passen. Van Aalberts medewerkers wordt verwacht dat ze zich gedragen als 

ondernemer en initiatief nemen. Dat betekent dat de teams een grote mate van vrijheid bezitten, 

maar wel binnen een bepaald kader. Enerzijds een spanningsveld, maar anderzijds de grootste 

kracht die Aalberts heeft.  

 

Strategiedoelen 

o Het realiseren van duurzaam ondernemerschap, met een open en pragmatische cultuur, 

en een zo vlak mogelijke structuur. Inspelen op marktkansen door snel te handelen en 

weinig te vergaderen. 

o Er zijn 25 medewerkers op het hoofdkantoor en 15.000 in de businesses wereldwijd. Met 

die lage bezetting aan de top heeft Aalberts ook intern een voorbeeldfunctie.  

o Het optimaliseren van portfolio’s, alloceren van kapitaal op een gedisciplineerde manier, 

en kritisch omgaan met acquisities. 

o Aalberts wil zo snel mogelijk, maar in ieder geval per eind 2026 de volgende resultaten 

behalen: jaarlijkse organische groei van 4% tot 6%, EBITA margin van 16% tot 18%, ROCE 

van 18% tot 20%, verbetering van de innovatiegraad naar meer dan 20% en de SDG-graad 

naar meer dan 70%, bij een leverage-ratio onder de 2,5.  

 

Duurzaam ondernemerschap 

Duurzaamheid is in de strategie verweven en het portfolio is erop aangepast. Het doel is meer 

dan 70% van de omzet gerelateerd aan de SDGs, in 2022 bedroeg dit 68%. Aalberts wil in 2050 

of eerder het ‘net zero carbon’-doel halen. Na de zomer worden er doelen gesteld voor het 

grondstofgebruik en afval. Vooral wat betreft recycling kan Aalberts veel voor de samenleving 

betekenen.  

 

Netwerken 

Binnen Aalberts is het gelukt een mens-en-cultuurnetwerk vorm te geven, dat goed draait. In 

2022 zijn er 556 mensen opgeleid en ontwikkeld, waarvan 81% is gebleven. Daarvan heeft 21% 

promotie gekregen binnen hun eigen of in een andere business. Door die uitdaging te bieden is 

het mogelijk ook de nieuwe generatie een plek te geven. 
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Diversiteit 

Per 2026 wil Aalberts meer dan 30% vrouwen in leidinggevende posities hebben. Dat percentage 

bedraagt nu 25%. Er worden verdere stappen gezet op het gebied van mens en cultuur. Op het 

hoofdkantoor ligt het percentage vrouwen rond de 40%. Door deze diversiteit worden beter 

afgewogen beslissingen genomen. Dit geldt niet alleen voor het verschil man/vrouw, maar ook 

voor de toevoeging van andere culturen. Behalve op dit vlak wordt er veel in netwerken 

georganiseerd, zoals dat bijvoorbeeld ook geldt voor veiligheid en  governance.  

 

Dividend 

Gebaseerd op de sterke prestatie in 2022 en de sterke financiële positie wordt een cash-dividend 

voorgesteld van € 1,11 per aandeel, wat een toename betekent van 10% ten opzichte van het 

regulier dividend over 2021. 

 

De heer Pelsma dankt de klanten voor hun geduld en loyaliteit, de medewerkers en de 

aandeelhouders voor hun vertrouwen, ook in de strategie. Volgens de CEO is Aalberts een sterk 

bedrijf waar men op kan blijven rekenen. 

 

Toelichting jaarrekening 2022: 

De CFO, de heer Monincx licht eerst de omzet brug vanaf het 2021-niveau van EUR 2,98 miljard 

toe, waaraan in 2022 door acquisities in 2021 en 2022 een positieve bijdrage van EUR 126,3 

miljoen is toegevoegd. Door het continue verbeteren van het portfolio zijn in 2021 en 2022 een 

aantal bedrijven verkocht, wat leidde tot een negatief omzeteffect van EUR 208.1 miljoen in 

2022. Er zijn altijd currency effecten, in 2022 met name veroorzaakt door de dollar, wat heeft 

geleid tot een positief effect op de omzet van EUR 86,1 miljoen. Het restant van EUR 246,6 

miljoen omzet, om tot het 2022 omzet-niveau van 3,23 miljard te komen, betreft de organische 

omzetgroei van 8,7% over 2022. Spreker noemt dit een mooi resultaat in uitdagende 

marktomstandigheden. 
 

Vervolgens wordt de EBITA brug vanaf het 2021-niveau van EUR 454,2 miljoen uitgelegd, 

waaraan in 2022 door acquisities in 2021 en 2022 een positieve bijdrage van EUR 28,5 miljoen is 

toegevoegd. De desinvesteringen in 2021 en 2022 leidden tot een EBITA afname van EUR 23,9 

miljoen in 2022. Aalberts probeert het portfolio, en daardoor de winstgevendheid, continu te 

versterken wat ook hieruit blijkt. Het currency effect in 2022, wederom met name veroorzaakt 

door de dollar, heeft geleid tot een positief effect op de EBITA van EUR 10,0 miljoen. Spreker 

concludeert een organische groei van EUR 31,5 miljoen, om tot de gerealiseerde EBITA van EUR 

500,3 miljoen over 2022 te komen, oftewel 15.5% ten opzichte van 15.2% in 2021.  

 

Verkorte geconsolideerde winst- en verliesrekening 

Ondanks de enorme uitdagingen in de voorraadketen is er toch sprake van groei in omzet en 

winstgevendheid. Aalberts heeft er bewust voor gekozen gedurende 2022 de teams meer 

voorraad te laten houden om de problemen in de keten te compenseren. De toegevoegde 

waarde is met twee-tiende procent verbeterd, want de kosten toenames konden worden 

doorberekend aan de klanten omdat Aalberts betrouwbaar is blijven leveren. Dit heeft geleid 

tot hogere financieringskosten (€ 20,8 miljoen in 2022 versus € 13,2 miljoen in 2021), omdat er 

meer krediet is verbruikt en men te maken kreeg met een hogere rentestand met name op de 

rekening courant. Dit heeft geen invloed gehad op de lening(en), omdat daarvoor een vast 

rentepercentage geldt. 

 

Balans  

Het werkkapitaal is sterk toegenomen, met name door het voorraadeffect. Mede daardoor is 

ook de net debt opgelopen van € 492 miljoen in 2021 tot € 794 miljoen in 2022. Het werkkapitaal 

bedraagt 80 dagen in 2022 versus 58 dagen in 2021, maar er is nog steeds sprake van een goede 

solvabiliteit van 56,1%. Er is bewust voor gekozen de sterke balans te gebruiken in de uitdagende 

marktomstandigheden. De ROCE is iets afgenomen, vooral door de hogere werkkapitaalfactor.  
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De invloed van het hogere werkkapitaal op de vrije kasstroom was € 134,7 miljoen negatief. 

Daarnaast zijn de investeringen met € 44,1 miljoen toegenomen (extra cash out vergeleken met 

2021). Door deze factoren is de vrije kasstroom uiteindelijk € 142 miljoen lager uitgekomen dan 

in 2021.  

De verkoop van bedrijven heeft in 2022 geleid tot een positief transactieresultaat van € 34 

miljoen, dat grotendeels is aangewend aan verbeteringsprojecten om Aalberts slanker en fitter 

te maken voor de toekomst. Dit transactieresultaat heeft daardoor nauwelijks invloed gehad op 

de operationele winstgevendheid in 2022. 

 

Segment-rapportage  

(a) In building technology is 1% minder omzet gemaakt, terwijl er wel sprake is van 6% organische 

groei in 2022. Dat laatste is toe te schrijven aan de verkoop van bedrijven in 2021 en 2022. De 

EBITA is procentueel iets afgenomen (van 15,6% tot 15,0%) door verminderde efficiency 

vanwege problemen binnen de voorraadketen en de kostprijsinflatie. Investeringen zijn 

toegenomen in dit segment van € 76 miljoen in 2021 tot € 94 miljoen in 2022. 

 

(b) In industrial technology is sprake van een plus van 24%, waarvan 12% organische groei. Er 

zijn mooie bedrijven toegevoegd door de acquisities. De EBITA bedraagt 16,3% (15,2% in 2021). 

Ook in deze sector had men te maken met voorraadketenproblemen en andere verstoringen, 

met name bij advanced mechatronics. De Capex is toegenomen van € 68 miljoen in 2021 tot € 

108 miljoen in 2022. 

 

Omzetontwikkeling per eindmarkt 

Eco-friendly buildings heeft voor 54% bijgedragen. Semicon efficiency staat op 12% van de totale 

omzet, terwijl die in 2019 nog maar 7% bedroeg. Er zijn veel acquisities gedaan in dit segment, 

en spreker noemt het een belangrijke pilaar voor de toekomst met veel mogelijkheden, waar 

Aalberts in zal blijven investeren. Sustainable transportation droeg voor 15% bij en Industrial 

niches 19%. De omzet per regio is redelijk stabiel gebleven. 

 

Dividend 

Voorgesteld wordt een regulier dividend van € 1,11 per aandeel, een toename met 10% ten 

opzichte van 2021 (€ 1,01). In 2021 is tevens een speciaal dividend van € 0,64 uitgekeerd. Over 

de laatste tien jaar is een gemiddelde groei van het reguliere dividend van meer dan 12% per 

jaar geweest.  

 

Trackrecord  

Over de afgelopen tien jaar verloopt de omzet van € 2,0 miljard in 2012 naar € 3,2 miljard in 

2022, en de EBITA van € 219 miljoen naar € 500 miljoen. Dit bewezen businessmodel met 

duurzame winstgroei komt tevens tot uitdrukking in de aandeelhouderswaardecreatie met een 

gemiddelde groei van 9% van de winst per aandeel over dezelfde periode. Het reguliere dividend 

per aandeel heeft een gemiddelde groei van 12% laten zien. Er is dus iets meer regulier dividend 

uitgekeerd dan dat de winstgevendheid is gegroeid. 

Voor Aalberts is de belangrijkste KPI het gemaakte extra rendement op het extra geïnvesteerde 

vermogen. In 2022 is € 280 miljoen meer EBITA gemaakt dan in 2012 over € 1,5 miljard meer 

geïnvesteerd vermogen, dus inclusief de extra voorraad en de betaalde goodwill van acquisities. 

Over de afgelopen tien jaar is daardoor 18,7% meer return gemaakt op het extra geïnvesteerde 

vermogen (ROICE). Zo wordt de jaarlijkse ROCE opgedreven om in 2026 de beoogde 20% te 

halen. 

 

Handelsbericht over de eerste vier maanden van 2023 

De heer Pelsma deelt mee dat er 6,4% organische groei gerealiseerd is, het orderboek nog 4% 

hoger geëindigd is dan in 2022, en de toegevoegde waarde op een goed niveau ligt. Aalberts 

heeft de prijzen tijdig kunnen verhogen om de inflatie op te kunnen opvangen. De 

businessontwikkelingen, investeringen en innovatieplannen zijn doorgezet, omdat er veel 

mogelijkheden zijn voor organische groei. Er bestaan op dit moment meer dan 200 business-
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ontwikkelingsprojecten binnen zestien teams in de groep. Die moeten worden uitgevoerd zodat 

ze tot meer omzet met meer winst leiden. De operational excellence projecten worden 

gecontinueerd en regionale productie krijgt van veel klanten de voorkeur. 

 

Eco-friendly buildings 

Nieuwbouwprojecten worden zowel in Nederland als in het buitenland verschoven door inflatie, 

hogere rentestanden, en omgevingsfactoren als stikstof. Maar 70% van het Aalberts’ segment 

duurzame gebouwen is renovatie, onderhoud en reparatie, 30% bestaat uit nieuwbouw.  

Ondanks de tijdelijke vertraging van de nieuwbouw door uitstel van projecten zal de 

duurzaamheidstrend doorgaan omdat er veel te doen is in renovatie. Bij duurzame gebouwen 

was sprake van een volumeafname, veroorzaakt door voorraadreducties van groothandelaren. 

De installateurs die Aalberts’ producten gebruiken blijven op peil. Renovatie van warmte- en 

koelingssystemen en bijvoorbeeld ombouw van olie naar gas gaat nog steeds door. Aalberts 

doet alles op het gebied van warmte, koeling, vanaf bron tot emissie, en is daardoor een unieke 

speler in de wereld. Eén onderdeel daarvan is het expansievat dat wordt geproduceerd in een 

nieuwe lijn in Almere.  

 

Semicon efficiency 

De sterke groei binnen Semicon heeft zich doorgezet. Er komt een nieuwe fabriek in de 

omgeving van Dronten, en het orderboek heeft een goed niveau. De acquisities van ISEL en 

KML hebben het goed gedaan.  

 

Sustainable transportation  

Duurzaam transport heeft een sterke performance en goed orderboek. Door tijdige prijs 

initiatieven konden goede toegevoegde waardes worden gerealiseerd. De verstoringen in de 

toeleveringsketen verminderden, de vraag naar precisieproducten is gecontinueerd en wordt 

nog versneld door de ontwikkelingen in e-mobility. In dit segment heeft Aalberts veel nieuwe 

en grote projecten verworven. De grotere klanten zoeken partners omdat ze meer willen 

investeren en meer locaties nodig hebben, zoals voor het remschijvenproject om fijnstof te 

reduceren. Aalberts gaat op drie locaties de warmtebehandeling voor de remschijven uitvoeren 

en is met achttien klanten in gesprek met betrekking tot waterstof, en heeft daar ook verder in 

geïnvesteerd. Luchtvaart en marine gaan goed, veel is gedreven door duurzaamheid.  

 

Industrial niches 

Orderontvangsten in industrial niches waren op een hoog niveau, met een record-orderboek in 

verschillende niches, vanwege de hoge vraag. Goede prestaties in dit segment ook door tijdige 

prijs initiatieven, met name in surface technologies. Er is gewerkt met een (tijdelijke) opslag 

voor energie, wat goed gecommuniceerd is met de klanten. 

 

Toelichting op controle van de jaarrekening 2022  

De heer Van Leeuwen deelt mee dat hij namens Deloitte verantwoordelijk is voor de 

jaarrekening. Dit is het achtste jaar dat Deloitte de jaarrekeningcontrole voor Aalberts verzorgt. 

Op 22 februari jl. is de goedkeurende accountantsverklaring afgegeven en opgenomen in de 

jaarrekening.  

 

Kernpuntencontrole 

o Ten aanzien van de internationale groepsstructuur van Aalberts en coördinatie van de 

groepscontrole wordt een beroep gedaan op een uitgebreid netwerk van accountants. 

Dit jaar rapporteren er 33 accountants aan het Deloitte-team in Utrecht. Er is een nauwe 

samenwerking geweest met de betreffende teams in de VS, Frankrijk, Duitsland, 

Engeland en Nederland. Bij de opzet van de controle wordt rekening gehouden met de 

grootte en de risico’s van de entiteit, alsmede de kennis van de interne audit. Deloitte 
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stuurt daartoe gedetailleerde instructies en houdt dossier reviews om te zien of de 

controle volgens de instructies heeft plaatsgevonden.  

o Voor waardering van de goodwill zijn, in overeenstemming met andere jaren, een aantal 

waarderingsspecialisten ingezet, omdat het gaat om een groot bedrag op de balans, 

meestal onderhevig aan schattingen van het management.  

 

De controle van beide kernpunten heeft niet geleid tot te rapporteren bevindingen. 

 

Verdere werkzaamheden van het controleproces 

Gedurende het jaar zijn er regelmatig besprekingen gevoerd met de Auditcommissie over het 

auditplan, de managementletter en het jaareinderapport met de bevindingen van de controles. 

Deloitte heeft daarbij ook de gelegenheid gekregen met de Auditcommissie te spreken zonder 

bijzijn van het management. In de accountantsverklaring is toegelicht dat Aalberts’ materialiteit 

is verhoogd naar € 22 miljoen, gebaseerd op winst voor belastingen. Er is tevens aandacht 

besteed aan de standaard van veronderstelde risico’s, zoals van fraude en het niet naleven van 

wet- en regelgeving. Deloitte maakt daarvoor een analyse van de risico’s op de materiële 

afwijking met aandacht voor de omgeving van de onderneming, het risicoanalyseproces van 

Aalberts zelf, ingebouwde controle door het management om de risico’s te mitigeren, en hoe 

de commissarissen daar toezicht op uitoefenen, zoals door een gedragscode, interne training 

en communicatie, een klokkenluidersregeling en incidentenregistratie. In lijn met voorgaande 

controlejaren zijn fraudespecialisten ingezet. Deze inzet is overigens standaard bij controle van 

een beursfonds.  

De werkzaamheden van de accountant hebben niet geleid tot aanwijzingen van fraude of het 

niet naleven van wetgeving die mogelijk zou kunnen leiden tot materiële afwijkingen in de 

jaarrekening. De jaarrekening is door de management board opgesteld op basis van de 

continuïteitsveronderstelling. Naar aanleiding van de werkzaamheden op de 

continuïteitsbeoordeling kan de accountant zich hierin vinden. 

 

(Duurzaamheids)informatie 

De accountant heeft geen opdracht duurzaamheidsinformatie in het jaarverslag te verstrekken. 

In overeenstemming met het wetboek en AO/IC, ofwel het ‘Handboek soldaat’ van de 

accountant, heeft Deloitte vastgesteld dat de voorgeschreven informatie is opgenomen, en dat 

die consistent is met de jaarrekening. Deze informatie bevat, volgens de kennis van de 

accountant, geen materiële onjuistheden. Op basis van de huidige kennis zal de materialiteit van 

2023 niet significant verschillen van die van 2022, waardoor het controle-instrument 

vergelijkbaar zal zijn. 

 

De voorzitter geeft gelegenheid voor het stellen van vragen. 

 

De heer Jorna namens de Vereniging van Effectenbezitters (VEB): Hoe is de koersval van 8% 

te rijmen met het positieve handelsbericht over begin 2023; hoe groot is het orderboek ten 

opzichte van de omzet; is de afname in nieuwbouw-opdrachten een dalende trend; is het 

mogelijk het servicegedeelte ten opzichte van het totaal uit te breiden, kan Aalberts verder 

uitbreiden in Azië en zo niet, waarom bouwt Aalberts daar dan niet helemaal af? 

 

De heer Monincx antwoordt met betrekking tot de voorraadontwikkelingen dat er nu 

afgebouwd kan gaan worden aangezien de beschikbaarheid van ruwe grondstoffen is hersteld, 

zodat Aalberts de levering kan verbeteren. De elektronische componenten bevinden zich nog 

niet op het gewenste niveau. Spreker verwacht dat de gemaakte piek in dagen in 2022 

grotendeels teruggebracht kan worden in de richting van het optimale niveau van 2021. Daar 

zijn de plannen in ieder geval op gericht. 

 

De heer Pelsma antwoordt dat de toename in de eerste 4 maanden van 2023 van 4% van het 

orderboek bovenop de groei van de eerste 4 maanden in 2022 (51%) komt. De relatie tot de 

omzet is en wordt niet gepubliceerd. Aalberts constateert een verschuiving van projecten door 
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de afname van nieuwbouw, vanwege de hogere rentestand. Door de inflatie zal dit effect blijven 

voortduren. Maar de vraag naar woningen is hoog, dus men zal ook weer instappen. Bovendien 

bestaat 70% van de omzet uit renovatie en die gaat versneld doorzetten. Aalberts ontwikkelt op 

alle vlakken; wanneer het in de ene sector wat minder wordt gaat een andere sector juist 

omhoog. Die balans in verschillende activiteiten is een kracht. Er moet zowel aandacht blijven 

voor services, als voor producten. De productsector wordt niet verminderd, maar wanneer het 

portfolio verbeterd kan worden, zal daar actie op komen.  

Als zich kansen voordoen in Azië zal Aalberts die niet aan zich voorbij laten gaan, maar in andere 

werelddelen ligt meer potentieel. Bovendien houdt Aalberts liever afstand van de dominante 

overheidsmaatregelen in Azië en China, bijvoorbeeld die met betrekking tot energie en COVID. 

Aalberts heeft veel verkooppunten in Azië die men graag wil behouden. Wanneer de posities 

onder druk komen te staan zou er iets verkocht kunnen worden.  

 

De heer Veltman namens de Vereniging van Beleggers voor Duurzame Ontwikkeling (VBDO): 

Wanneer verwacht Aalberts te rapporteren over de materiële resource inflows en outflows, over 

aan biodiversiteit gerelateerde doelstellingen en grondstoffengebruik; hoe heeft Aalberts de 

risico’s rond arbeidsomstandigheden in de keten in kaart gebracht; is Aalberts bereid in het 

jaarverslag 2023 inzicht te verschaffen in de kosten en doelstellingen van de eigen 

lobbyactiviteiten, als ook van de brancheorganisaties waar Aalberts lid van is? 

 

De heer Monincx antwoordt met het oog op de rapportage over materiële resource inflows en 

outflows, dat men in 2017 begonnen is met het meten van energie- en watergebruik. Hierover 

wordt uitgebreid gerapporteerd in het jaarverslag. In 2022 zijn daar grondstoffen en 

afvalstromen aan toegevoegd. Aalberts verwacht in 2023 vervolgstappen te kunnen zetten om 

naar een volledige rapportage toe te werken, want het onderwerp staat hoog op de agenda. Uit 

het jaarverslag blijkt dat slechts een beperkt deel (10%) van Aalberts’ locaties is gevestigd in 

een belangrijk biodiversiteitsgebied. De invloed van Aalberts op de biodiversiteit bestaat 

voornamelijk uit het gebruik van natuurlijke bronnen en de CO2-uitstoot die gemoeid is met het 

produceren van de eigen technologieën. Aalberts gaat zich richten op KPI’s op het gebied van 

CO2-uitstoot en het verder uitwerken van KPI’s op het gebied van water- en grondstofverbruik. 

Het bedrijf is op dit moment volop bezig met het opstellen van een mensenrechten-framework.  

 

De heer Pelsma antwoordt dat Aalberts niet lobbyt, maar wel aangesloten is bij de FME 

(ondernemersorganisatie voor de technologische industrie), omdat men de technologiesector 

een warm hart toedraagt. Het lidmaatschap van Aalberts wordt op de FME-site vermeld. Kosten 

hiervan worden niet gepubliceerd. 

 

De heer Snoeker feliciteert de heer Aalberts met zijn eredoctoraat van Nijenrode, de RvC met 

het vinden van een potentiële opvolger voor de heer Pelsma, de directie met het winnen van de 

Sijthoff-prijs , en de heer Pelsma met de omzet- en winstprestaties die hij geleverd heeft. Voorts 

doet hij een aantal suggesties voor het jaarverslag. Spreker informeert of de 4% tot 6% per jaar 

organische groei geen achterhaald criterium is en er niet beter een totale groeidoelstelling 

gehanteerd kan worden; wat Aalberts’ kijk is op de marktontwikkeling van chips; wat AI en 

ChatGPT voor de onderneming betekent, en voor de toepassing ervan binnen Aalberts zelf. 

 

De heer Pelsma antwoordt dat elektronische componenten (chips) een onderwerp is dat 

aandacht verdient. Aalberts ziet de marktontwikkelingen positief in. De digitale intelligente 

oplossingen zoals AI, ChatGPT en 5G, bieden groeikansen in Aalberts hoedanigheid als mede-

ontwikkelaar (co-developer). Wellicht kleven er gevaren aan, maar uiteindelijk zal die 

ontwikkeling niet tegen te houden zijn. Volgens de CEO zien de komende tien jaar er wat dat 

betreft goed uit voor Aalberts. Naar verwachting is de toepassing voor Aalberts aanstaande, 

bijvoorbeeld door de combinatie van service met AI. De chip-tekorten worden op het moment 

goed ingelopen. 
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De heer Fierlings namens Add Value Fund: Verwijzend naar de winst op het incrementeel 

geïnvesteerde kapitaal, welke doelstelling heeft Aalberts als er nu investeringsbeslissingen 

genomen worden en heeft u een praktisch voorbeeld over het beslissingsproces bij 

dochterondernemingen; refererend aan de bieding van een Belgisch bedrijf op een Fins bedrijf, 

kunt u uitweiden over ander over te nemen bedrijven, en over uw acquisitiestrategie? 

 

De heer Monincx antwoordt dat met meer inzet op de eigen ontwikkeling en innovaties, de 

pricingpower gecreëerd wordt die noodzakelijk is ter bescherming van pricing onzekerheden. 

Dat is het beste voor de eigen marktpositie. Return op Capex-projecten is vaak korter dan de 

terugverdientijd van acquisities. Om te komen tot een ROCE van 18% tot 20% is het vinden van 

balans tussen acquisities en organische groei van belang. Door de businessteam-structuur is het 

mogelijk de verschillende returns met elkaar te vergelijken en op basis daarvan beslissingen te 

nemen. 

 

De heer Pelsma antwoordt dat het belangrijk is dat een investering bij de strategie past. De 

teams worden uitgedaagd groei op return te realiseren. Volgens spreker is organische groei het 

belangrijkste aspect voor de return. Over acquisities zegt de CEO, dat hoe ouder hij wordt, hoe 

voorzichtiger hij op dit vlak acteert. Aalberts gaat niet bieden op het Finse bedrijf, omdat de 

prijzen veel te hoog zijn, het produkten programma teveel overlap heeft met dat van Aalberts 

en liever kiest voor zaken die goed te integreren zijn en in de strategie passen, als voorwaarde 

voor returns.  

 

De heer Poelhuis namens FortyTwo Capital: Is terugkoop van eigen aandelen wellicht de beste 

investering die je kunt doen? Het rendement op het incrementeel geïnvesteerde kapitaal van 

18,7% is een aantrekkelijke allocatie van het kapitaal, vooral wanneer gisteren ‒ volgens spreker 

volledig onterecht ‒ de koers gedaald is. Verder informeert hij of een vraag over de nieuwe 

benoeming nu gepast is. 

 

De heer Monincx antwoordt dat er betere allocatie-mogelijkheden bestaan dan terugkoop van 

aandelen. Aalberts zou de schuld op de balans willen verminderen voordat men deze optie 

overweegt. 

 

De heer Pelsma vult aan dat Aalberts veel mogelijkheden ziet om kapitaal te alloceren, zoals het 

doen van acquisities. Als er geen ideeën meer zijn wordt de overtollige cash teruggegeven, 

zoals vorig jaar gebeurde met het extra dividend van € 0,64 per aandeel.  

 

De voorzitter antwoordt dat het altijd lastig is een goede CEO op te volgen. In een zorgvuldig 

proces is samen met een extern wervingsbureau gekeken naar interne en externe kandidaten. 

Als commissarissen onderschrijft men de strategie, dus het moet iemand zijn die het bedrijf kan 

continueren, liefst een multicultureel persoon met verstand van Aalberts’ activiteiten en een 

technische achtergrond. De heer Simonetta kwam als beste naar voren. Meer details worden 

beantwoord op de BAVA in september 2023. 

 

De heer Van Iterson: Kunt u iets vertellen over de huidige situatie in Rusland? 

 

De heer Pelsma antwoordt dat het gaat om Russische medewerkers die hij tot de Aalberts-

familie rekent. Ze werken al lang voor het bedrijf en waren zich niet bewust van wat er speelde 

toen Rusland Oekraïne binnenviel, en zijn er ook niet verantwoordelijk voor. Deze bedrijven gaan 

op een lager niveau door, Aalberts heeft de investeringen uitgesteld en past geen actieve 

marketing toe. Aalberts houdt zich aan de internationale sancties. 

 

De heer Rogmans namens Add Value Fund:. Hoe belangrijk zijn ASML en Zeiss als die 50% van 

de omzet van Aalberts’ eindmarkt Semicon innemen; hoe gaat het met de groei buiten ASML 

om; hoe gaat Aalberts om met de voorraadketen na alle problemen van vorig jaar, heeft Aalberts 

energie gestoken in het leren kennen van de (toe)leveranciers? 
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De heer Pelsma antwoordt dat Aalberts een grote leverancier is van ASML en dat er sprake is 

van een wederzijdse afhankelijkheid, ook in de gezamenlijke ontwikkeling. In Dronten wordt een 

nieuwe fabriek gebouwd, niet alleen om ASML, maar ook om andere en niet-Nederlandse 

klanten te kunnen bedienen. De genoemde 50% is niet correct. Aalberts heeft haar 

(toe)leveranciers inderdaad beter leren kennen. Er zijn bronnen ontdekt die Aalberts daarvoor 

niet kende. De verhoudingen zijn over het algemeen verbeterd en relaties versterkt. 

 

De heer Veltman (VBDO): Ik mis de kosten die Aalberts aan de FME en eventuele 

lobbyactiviteiten kwijt is. 

 

De heer Pelsma antwoordt dat Aalberts daar op dit moment niet over publiceert. 

 

De heer Jorna (VEB): De volumetoename wordt niet uitgesplitst in volume en een prijs, met 

name in de omzet. Het bedrijf zou in die zin meer informatie aan de lezers van het jaarverslag 

kunnen geven. Hoe schat u het valuta-effect in voor het eerste kwartaal van 2023; hoe denkt u 

over de gearing ratio (het verband tussen de schuld van een onderneming en haar eigen 

vermogen) omdat een streefgetal ontbreekt; is er wellicht een voorziening 

garantieverplichtingen nodig; kunt u aangeven hoe het komt dat er een zeer ruime marge 

aangegeven wordt voor de goodwill; in hoeverre zijn boetes wegens omkoping van Aalberts’ 

functionarissen voor het verkrijgen van contracten een mogelijke optie; de accountant 

beschouwt de interne controle als basis voor de eigen controle, maar heeft Deloitte daar op 

kunnen steunen; en hoe goed is Aalberts gewapend tegen cybercriminaliteit? 

 

De heer Monincx antwoordt dat de splitsing in volume en prijs, met betrekking tot de organische 

groei van 8,7% in 2022, niet op papier gepubliceerd wordt. Dat wordt altijd in de voice-over in 

de uitleg voor analisten vermeld. Afgelopen jaar was die ongeveer fiftyfifty. In de eerste vier 

maanden van 2023 is die splitsing ook in de voice-over vermeld. De volumeafname in gebouwen 

werd bijna gecompenseerd door de prijs. In Industrial is er zowel volume- als prijsgroei geweest, 

Opgeteld bestaat de organische groei van 6,4% over de eerste 4 maanden van 2023 volledig uit 

prijs. Het volume is dus ‘stabiel’ te noemen. De organische groei wordt netto berekend (exclusief 

acquisities, desinvesteringen en valutaeffect).  

 

Bij de gearing ratio gaat het erom hoe snel het bedrijf in staat is schulden af te lossen ten 

opzichte van het eigen vermogen. Een solvabiliteit van boven de 50% en een leverage-ratio van 

1,3 zegt alles over de kracht van de balans. Dat getal wordt door Aalberts gecommuniceerd. 

Bovendien is het een van de specifieke doelstellingen dat Aalberts de leverage-ratio onder de 

2,5 wenst te houden.  

 

Als antwoord op de vraag naar het treffen van voorzieningen garantieverplichtingen, zegt 

spreker dat Aalberts verzekerd is bij aansprakelijkheidsstelling voor schade door klanten. 

 

Wat betreft de groeivoetverschillen (1,5% tot 14,2%) in industrial technologies (IT). IT bestaat 

uit activiteiten van advanced mechatronics  en surface technologies . Advanced mechatronics 

onderscheidt zich door een grote organische groei en goede winstgevendheid. Bij surface 

technologies ligt de groeivoet lager, maar de winstgevendheid moet niet onderschat worden.  

 

Aalberts besteedt veel aandacht aan de mogelijke risico’s op het vlak van cybersecurity met een 

intern netwerk van specialisten. Er wordt een minimale standaard voor maximale bescherming 

per locatie gehanteerd, waarop ook geauditeerd wordt. De decentrale structuur geeft niet meer 

of minder risico, misschien wel meer werk om de standaard bedrijfsbreed te implementeren. 

 

De heer Van Leeuwen (Deloitte) antwoordt dat onderzoek naar omkoping begint met een 

analyse van de omgeving van de onderneming. Sommige netwerken en locaties waarbinnen 

Aalberts opereert zijn gevoeliger dan andere voor dit fenomeen, en cultuur speelt hierin ook 
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een rol. Deloitte kijkt eveneens naar het risico- en analyseproces van Aalberts zelf, hoe 

risicovolle locaties in de gaten worden gehouden, welke maatregelen het management daarvoor 

inbouwt, en hoe de RvC daar toezicht op houdt.  

 

De interne controles staan altijd hoog op de agenda en worden besproken met de Directie. Er 

zijn locaties waar Deloitte control alliance wel kan hanteren, maar ook locaties waar dat niet het 

geval is. Dat is het gevolg van een groot netwerk van verschillende entiteiten. De wens is er om 

dit voor alle entiteiten mogelijk te maken, maar dat vergt een proces. 

 

De heer Jansen: Kunt u duidelijker zijn over de waterstoftoepassingen van de ventielen, 

genoemd in het handelsbericht van 24 mei jl.; is Aalberts al technisch in staat om alle door haar 

gebruikte industriële warmte te vervangen door duurzame alternatieven? 

 

De heer Pelsma antwoordt dat Aalberts in Oostenrijk expertise opgebouwd heeft omtrent 

elektronische drukregelaars. Dezelfde techniek kan gebruikt worden voor waterstof. 

Waterstofgebruik in bestaande motoren wordt op het ogenblik ontwikkeld, daarvoor is een 

waterstoftank nodig en moet de druk aangepast worden van hoog naar laag. Bij gas is dat van 

300 naar 1 bar, bij waterstof kan dat van 700 naar 1 bar zijn. Aalberts constateert dat hier een 

enorme versnelling in komt, omdat iedereen op zoek is naar een alternatief voor fossiel. Klanten 

vragen dus om elektronische drukregelaars met bijbehorende afsluitventielen voor met name 

toepassing in de automobielindustrie. 

 

Aalberts is actief bezig met het productieproces industriële warmte. In Almere is men bijna 

zelfvoorzienend door terugwinning en het verminderen van energiegebruik. Bijna elk team heeft 

plannen opgesteld die hieraan werken. Een ander alternatief is om meer elektrische ovens te 

gaan gebruiken.  

 

3.  Jaarrekening 2022  

 a. Adviserende stem over het bezoldigingsverslag 2022  

De voorzitter leest de toelichting op de agenda voor, geeft gelegenheid tot het stellen van 

vragen en constateert dat hier geen gebruik van wordt gemaakt. Vervolgens geeft hij uitleg 

over het stemproces. 

 

De voorzitter brengt het voorstel in stemming en stelt vast dat de adviserende stem voor een 

positief advies over het bezoldigingsverslag 2022 is aangenomen met 86.219.918 stemmen voor 

(91,4%), 8.153.755 stemmen tegen (8,6%) en 254.039 onthoudingen. 

 

    b. Vaststelling van de enkelvoudige en geconsolideerde jaarrekening 2022  

De voorzitter brengt het door de RvC gesteunde voorstel van de directie tot vaststelling van 

de van een goedkeurende accountantsverklaring voorziene jaarrekening 2022 in stemming, en 

concludeert dat deze is vastgesteld met 94.435.155 stemmen voor (afgerond 100,0%), 14.425 

stemmen tegen (afgerond 0,0%) en 178.587 onthoudingen. 

 

4.  Dividend 

a. Behandeling van het reserverings- en dividendbeleid  

De voorzitter leest de toelichting op de agenda voor, geeft gelegenheid tot het stellen van 

vragen en constateert dat hier geen gebruik van wordt gemaakt. 

 

b. Vaststelling van het dividend over het boekjaar 2022  

De voorzitter merkt op dat ultimo 2022 het aantal uitstaande aandelen circa 110,6 miljoen was. 

Hij vraagt het voorstel tot dividend over 2022 vast te stellen op € 1,11 in contanten per aandeel 

met een nominale waarde van € 0,25 te steunen. Hiermee zet Aalberts haar dividendbeleid voort 

om circa 30% van het gerealiseerde nettoresultaat voor amortisatie te bestemmen voor 

dividenduitkering.  
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Dit betekent een stijging van 10% ten opzichte van 2021 (€ 1,01). De registratiedatum voor het 

dividend in contanten is 30 mei 2023. Het dividend in contanten zal in één keer worden 

uitgekeerd op 3 juli 2023.  

Voorts biedt de voorzitter gelegenheid tot het stellen van vragen. 

De heer Jorna: Kunt u toelichten waarom de termijn tussen het vaststellen van het dividend en 

de uitbetaling langer is dan een week? Is het herbeleggingsprogramma onderdeel van het 

beleid? 

De heer Monincx antwoordt dat er een aantal jaar geleden voor gekozen is de dividendbetaling 

in de maand juli te doen.  

De voorzitter merkt op dat in overleg met ABN AMRO, net als vorig jaar, een dividend-

herbeleggingsprogramma aangeboden wordt, waarbij aandeelhouders in de gelegenheid 

worden gesteld hun netto dividend te herbeleggen in gewone aandelen Aalberts. 

Aandeelhouders kunnen vanaf 31 mei tot en met 13 juni 2023 kiezen of zij deel willen nemen aan 

het programma. De uitbetaling van dividend, in cash dan wel in aandelen, zal plaatsvinden op 

3 juli 2023. Deze tijd is dus nodig om de keuze te kunnen maken, en ook voor de bank om de 

aandelen in te kopen. Dit herbeleggingsprogramma wordt ieder jaar aangeboden en is 

onderdeel van het beleid. 

De voorzitter stelt vast dat het voorstel tot vaststelling van het dividend over het boekjaar 2022 

(€ 1,11 in contanten per aandeel met een nominale waarde van € 0,25) is aangenomen met 

94.623.586 stemmen voor (afgerond 100,0%), 3.047 stemmen tegen (afgerond 0,0%) en 1.069 

onthoudingen. 

5. Verlening van decharge aan de leden van de Directie die zitting hadden in 2022 voor het 

gevoerde beleid in het boekjaar 2022  

De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn op dit punt, brengt het voorstel tot verlening 

van decharge aan de leden van de Directie in stemming en constateert dat dit is aangenomen 

met 93.515.182 stemmen voor (99.1%%), 854.590  stemmen tegen (afgerond 0,9%) en 257.940 

onthoudingen. 

 

6. Verlening van decharge aan de leden van de Raad van Commissarissen die zitting hadden 

in 2022 voor het gehouden toezicht op het gevoerde beleid in het boekjaar 2022  

De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn op dit punt, brengt het voorstel tot verlening 

van decharge aan de leden van de Raad van Commissarissen die zitting hadden in 2022 voor 

het gehouden toezicht op het gevoerde beleid in het boekjaar 2022 in stemming en stelt vast 

dat dit is aangenomen met 93.508.753 stemmen voor (99,1%), 861.459 stemmen tegen (0,9%) en 

257.955 onthoudingen. 

 

7. Herbenoeming van de heer J. van der Zouw als lid van de Raad van Commissarissen  

De voorzitter deelt mee dat de termijn van de heer Van der Zouw volgens rooster eindigt na 

afloop van de Algemene Vergadering. De heer Van der Zouw is benoemd als lid van de Raad 

van Commissarissen in 2015 en herbenoemd in 2019. Hij is voorzitter van de Nominatie, Selectie- 

en Remuneratiecommissie (NSR). Stichting Prioriteit ‘Aalberts N.V.’ (Prioriteit) draagt de heer 

Van der Zouw voor ter herbenoeming als lid van de Raad van Commissarissen voor een periode 

welke zal eindigen na afloop van de in 2025 te houden jaarlijkse Algemene Vergadering. De 

persoonlijke gegevens van de heer Van der Zouw zijn op een aparte pagina van de agenda 

opgenomen. De heer Van der Zouw is onafhankelijk, zoals gedefinieerd in de Code. 

 

De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn op dit punt, brengt het voorstel in stemming 

en stelt vast dat dit is aangenomen met 82.487.919 stemmen voor (87,2%), 12.078.054 stemmen 

tegen (12,8%) en 62.194 onthoudingen, en feliciteert de heer Van der Zouw met zijn 

herbenoeming.  
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8. Aanwijzing Directie als orgaan bevoegd tot uitgifte van gewone aandelen en het verlenen 

van rechten tot het nemen van gewone aandelen  

De voorzitter deelt mee dat voorgesteld wordt de aanwijzing van de Directie als het orgaan 

dat, na goedkeuring van de Raad van Commissarissen en de Prioriteit, bevoegd is tot uitgifte 

van gewone aandelen, daaronder begrepen het verlenen van rechten tot het nemen van gewone 

aandelen, welke aanwijzing is verleend tot 19  november 2023, te verlengen tot 

25 november 2024. De (verlenging van de) aanwijzing geldt tot maximaal tien procent (10%) van 

het uitstaande aandelenkapitaal op het moment van uitgifte. 

 
De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn op dit punt, brengt het voorstel in stemming 

en stelt vast dat dit is aangenomen met 91.636.455 stemmen voor (96,9%), 2.928.460 stemmen 

tegen (3,1%) en 63.252 onthoudingen. 

 

9. Aanwijzing Directie als orgaan bevoegd tot beperking of uitsluiting voorkeursrecht bij 

uitgifte van gewone aandelen  

De voorzitter deelt mee dat voorgesteld wordt om de aanwijzing van de Directie als het 

orgaan dat, na goedkeuring van de Raad van Commissarissen en de Prioriteit, bevoegd is tot 

uitsluiting of beperking van het voorkeursrecht van bestaande aandeelhouders, in geval van 

uitgifte van gewone aandelen, daaronder begrepen het verlenen van rechten tot het nemen 

van gewone aandelen, welke aanwijzing is verleend tot 19 november 2023, te verlengen tot 

25 november 2024. 

 
De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn op dit punt, brengt het voorstel in stemming 

en stelt vast dat dit is aangenomen met 90.368.004 stemmen voor (95,5%), 4.258.024 stemmen 

tegen (4,5%) en 2.139 onthoudingen. 

 
10. Machtiging inkoop aandelen  

De voorzitter deelt mee dat overeenkomstig de statuten wordt voorgesteld de machtiging aan 

de Directie om namens Aalberts/de vennootschap, anders dan om niet, eigen gewone aandelen 

in te kopen met een maximum van 10% van het uitstaande aandelenkapitaal na goedkeuring van 

de Raad van Commissarissen en de Prioriteit, welke aanwijzing is verleend tot 

19 november 2023, te verlengen tot 25 november 2024. Aalberts zal ingevolge de machtiging 

gewone aandelen mogen verwerven door alle overeenkomsten, waaronder begrepen beurs- en 

onderhandse transacties, voor een prijs die niet hoger is dan 110% van de gemiddelde koers 

waartegen de aandelen blijkens de Euronext Amsterdam Officiële Prijscourant gedurende de 

vijf beursdagen, voorafgaande aan de dag van de verkrijging, ter beurze zijn verhandeld. 

 

De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn op dit punt, brengt het voorstel in stemming 

en stelt vast dat dit is aangenomen met 94.494.617 stemmen voor (99,9%), 50.257 stemmen 

tegen (0,1%) en 83.293 onthoudingen. 
 

11. Herbenoeming van Deloitte Accountants B.V. als externe accountant voor het boekjaar 

2024  

De voorzitter deelt mee dat voorgesteld wordt om Deloitte Accountants B.V. te herbenoemen 

als externe accountant voor het boekjaar 2024.  

 

De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn op dit punt, brengt het voorstel in stemming 

en stelt vast dat dit is aangenomen met 94.386.846 stemmen voor (99,9%), 132.911 stemmen 

tegen (0,1%) en 108.385 onthoudingen, en feliciteert de heer Van Leeuwen met de 

herbenoeming. 

 

12. Mededelingen en rondvraag 

De voorzitter merkt op dat er geen verdere mededelingen te doen zijn. 

 

De heer Snoeker vraagt naar plannen voor een aandeelhoudersexcursie.  
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De heer Pelsma antwoordt dat hij dit verzoek zal doorzetten naar mevrouw Zuidema.  

 

De heer Snoeker informeert of met het aantreden van de nieuwe CEO de vergadering in het 

Nederlands, Deens of Engels gehouden gaat worden. 

De voorzitter antwoordt dat het om een Nederlandse vergadering gaat, die ook in de toekomst 

in het Nederlands gehouden zal worden, zo nodig met vertaling.  

 

13. Sluiting 

De voorzitter dankt alle aanwezigen hartelijk voor hun interesse, en sluit de vergadering om 

14.00 uur. 

 

Goedgekeurd door       Goedgekeurd door  

 

 

 

 

P.A.M. van Bommel      J.Y. Zuidema 

Voorzitter Raad van Commissarissen    Secretaris 


